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Gehouden op 25 maart 2000 in Wageningen. 
Aanwezig: afgevaardigden van 86 subvereniging 
HB-leden. om duideliik te maken waar het HB mee bezig is en wat 

Welkom en openingsspeech door de voorzitter 
De opzet van de ALV is anders dan voorgaande jaren. De 
onderdelen zullen wat sneller afgehandeld worden zodat 
er meer ruimte is voor beleidsdiscussie en rondvraag. De 
voorzitter heet allen welkom. Hij verzoekt de aanwezigen 
op te staan om hen te gedenken die de vereniging het 
afgelopen jaar zijn ontvallen. Joop Beetsma wordt met 
name genoemd: hij overleed vorig jaar de dag v q " & - ,  
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haar visie is op het toekomstig beleid. Het beleidsplan 
wordt per paragraaf behandeld. De volgende onderwerpen 
worden ter discussie gesteld: 
- Onderwijs is buiten de selectie gebleven omdat het elk 
jaar uitgebreid behandeld is. In overleg met 
Groepsbesturen en HB vindt tweemaal per jaar een 
toetsing van de visie plaats. 
- CD-rom is in hoofdzaak bedoeld voor de jeugd, dit in 
relatie tot het afnemend ledental. 
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1 ontvangt met instemming van de vergadering een met mijn echtgenoot een voetreis gemaakt van ruim 2000 
erekorfje wegens bewezen diensten. Helaas is er geen 
opvolger. Het FE3 hijgt van de vergadering toestemming, 
wanneer zich in de loop van het jaar een geschikte 
kandidaat aandient, om de vacature in te vullen tot de 
ALV in 2001. 

Indexering contributie 
Door de groepen Zuid-Holland en Enschede is terecht 
opgemerkt dat de indexering alleen op de agenda hoort 
als deze de 5% te boven gaat. 

Rondvraag 
- De subvereniging Vechtstreek heeft schriftelijk de vraag 
ingediend, waarom de iaarliikse afdracht aan de regionale 

km na& santiago de  omp post el la.-~ehalve fijne 
contacten die we hadden met de mensen onderweg 
hebben we ook enorm genoten van de natuur. 
Het is het omgaan met het leven in de natuur dat mij in 
het bijzonder aantrok in de functie bij de VBBN. Ik ben 
mij druk aan het inlezen over alle BIJ-zonderheden die 
kenmerkend zijn vaor de bijenteelt en hierbij realiseer ik 
mij dat ik nog heel wat moet en kan leren van dit nijvere 
volk. Kortom: Ik heb er veel zin in! 
Voor de statistieken: ik ben 47 jaar, ik ben 27 jaar 
getrouwd we hebben een dochter van 2 1 jaar en een zoon 
van 19 iaar. 

griepen nog niet heeft"plaaisgevonden. De 

Eren voorsteZlea 
Em nieuw gezicht bij de VBBN. nt ben Els hem, 
geboren en getogen in Breda en, na &eb omzwewingen 
via Fkie~iand en Utrecht, elf jaar geleden beland m 
Wagedgen. Vanaf 1 juui ben ik het secretanarit van de o 
verenig'mg gaan bemannen, of is het tocb bevrouwen. * Mededelingen en hgebrnen stakken: 
De afgelopen zeven jaar ben ik werkzaam geweest als Door de v d t t e r :  
secretaresse bij de Stichting Arbeidsgewenning, die ais - Op 1 mei zijn met de RABObanic wraere arspra~rei 
doelsteiiing heeft langdurig werkiozen weer tenig in het gemaakt inzake het banhummer war de 
arbeidsproces te plaatsen. verzekeringspremie op gestort dient te worden. Voot aiie 
Mijn grootste hobby is wandelen. Afgelopen jaar heb ik duidelijkheid volgt hier het nummer waar de secmtariateii 

als zij de premie per imker geïnt hebben, het geld naar 
moeten overmaken zoals afgesproken in de brief van 9 
mei 2000, 17.02.76.562. Voor de rest van het jaar 2000, 
vanaf 1 juli dient f 0.50 betaald te worden, voor het jaar 
2001 f 1,00 per bijenvolk per imker. Te voldoen voor 31 
maart van het lopende verzekeringsjaar. Een bijbehorende 
lijst van imkers die voor de verzekering betaald hebben 
moet ook voor die datum naar het secretariaat gezonden 
worden. Deze lijst wordt door het bondssecretariaat aan 
de verenigingssecretariaten aangeboden. 
- Op 12 mei heeft er een gesprek plaatsgevonden met een 
vertegenwoordiger van SBB (Staatsbosbeheer) inzake 
plaatsen van bijenvolken op de Strabrechtse heide te 


